
 

SOMMMAR 2017 

 

Sommaren är här även om värmen dröjer, men den kommer… 

 

Som framgått av reportage i TV/radio och tidningar är grundvattennivån låg även i vårt 

område. Uppmanar oss alla tänka på att inte onödigtvis slösa på vårt fina vatten. Detta för 

att vi skall undvika att än en gång få inträngning av saltvatten i vattenådern som vi hade för 

några år sedan, och i värsta fall få vattenbrist. Vi har en bra djupborrad brunn och med en 

förnuftig förbrukning skall vi kunna klara vår försörjning. 

En uppmaning från de som städade stranden i våras efter brasan vid bryggorna är att inte 

lägga allt möjligt material på brasan- inte fönster, lastpallar, tryckimpregnerat virke- enbart 

ris och kvistar. Allt annat skall köras till Mivas avfallsanläggning. 

Trevlig sommar och vi ses på årsmötet den 22 juli. Väl mött! 

Stig N 


